
Protokół Nr XVI
z XVI sesji Rady Gminy Kluki

z dnia 30 listopada 2004r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy-  Grzegorz 

Augustyniak     o godz. 1300, witając przybyłych radnych i gości.
Na  stan  15  radnych  obecnych  było  13,  w  związku  z  tym  obrady  były 
prawomocne. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
W  obradach  uczestniczyli  również:  wójt-  Bernard  Stein,  sekretarz-  Anna 
Fabrowska,  skarbnik-  Barbara  Olejnik,  radca  prawny  –  Andrzej  Domański, 
prezes GS „SCh” – Marian Kęsy, radny powiatowy – Henryk Szczepański oraz 
sołtysi Gminy. Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. Radni nie 

wnieśli uwag. Za przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni.
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie.
6. Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 

nieruchomości na terenie Gminy Kluki.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  podatku  od 

posiadania psów na terenie Gminy Kluki.
8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 

środków transportowych na terenie Gminy Kluki.
9. Podjęcie  uchwały w sprawie  określenia  wzorów formularzy  informacji 

o nieruchomościach i deklaracji na podatek od nieruchomości.
10.Podjęcie  uchwały w sprawie  określenia  wzorów formularzy  informacji 

o gruntach oraz  deklaracji na podatek rolny.
11.Podjęcie  uchwały w sprawie  określenia  wzorów formularzy  informacji 

o lasach i deklaracji na podatek leśny.
12.Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydata do Powiatowej Rady 

Zatrudnienia.
13.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży mienia komunalnego.
14.Podjęcie innych niezbędnych uchwał.
15.Interpelacje i wolne wnioski.
16.Sprawy różne.
17. Zakończenie obrad.
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Punkt 3 - Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący  powiedział,  iż  protokół  z  ostatniej  sesji  był  do 

wglądu  w siedzibie Rady Gminy, natomiast w dniu sesji na sali obrad. Uwag do 
protokołu nie było. Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.

Punkt 4 - Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
Wójt – B. Stein powiedział, iż w okresie od ostatniej sesji:

1. Zostały  zakończone  dwie  najważniejsze  inwestycje  –  termorenowacje 
Urzędu Gminy – na ogólną kwotę - 348.600 zł  i  Szkoły Podstawowej w 
Kraszewicach  -  na  ogólna  kwotę  454.316  zł.  Były  to  inwestycje 
współfinansowane  ze  środków  Powiatowego  i  Wojewódzkiego  Funduszu 
Ochrony Środowiska.

2. Zakończona  została  również  budowa  drogi  w  Zarzeczu,  oprócz  trzeciej 
warstwy.  Trzecia  warstwa,  ze  względu  na  niską  temperaturę  zostanie 
położona w okresie  wiosennym, ponieważ technologia  wykonania  metodą 
natryskową   zakłada,  aby  temperatura  była  powyżej  200C.   W  takiej 
temperaturze następuje odpowiednie odparowanie  emulsji  i  łączenie jej  z 
drobnymi kamykami. Firma mogła to zrobić jeszcze w listopadzie, ale stan 
techniczny  drogi  byłby  na  pewno  gorszy.  Odbiór  tego  co  jest  zrobione 
nastąpi 1 grudnia 2004r.

3. Na ostatniej sesji była mowa o działce 11 ha położonej w Klukach. Działka 
ta  została  wyszacowana  na  kwotę  183.360,00  zł.  Firma  INBERA, 
zainteresowana tę działką proponuje kwotę 75.000 zł.  Taka kwota nas nie 
satysfakcjonuje,  ponieważ  jednocześnie  nie  mamy  zatwierdzenia,  że  w 
momencie  kupna  tej  działki  ta  inwestycja   będzie  realizowana.  Wójt 
powiedział,  iż  niezależnie  od  rozmów z  INBERĄ zgłosił  tę  działkę   do 
zagospodarowania  w  ramach  Bełchatowsko  –  Kleszczowskiego  Parku 
Przemysłowo  Technologicznego,  gdzie  istnieje  możliwość  pozyskania 
środków na infrastrukturę   w wysokości 87,5% kosztów ogólnych, 12,5% 
byłoby  po  naszej  stronie.  Infrastruktura  wiązałaby  się  również  z  budową 
oczyszczalni.

4. Została  zrobiona droga  koło Ośrodka Zdrowia,  położono warstwę asfaltu, 
aby  odprowadzić  wodę  która  gromadziła  się  po  deszczu.  Kwota  13  tys., 
jednak nie wystarczyła, całość kosztowała ok. 18 tys. zł.

5. Nawieziono dodatkową turę  kruszywa na drogi  gminne –Parzno – Kresy, 
Laski, Cisza, Podżar, Ścichawa, Podścichawa, Strzyżewice, Osina.

Została  również  podrównana  droga  w  kierunku  Żaru,  którą  zniszczyło 
Nadleśnictwo, robiąc swoją inwestycję – drogę przez las.
6. Budowa chodnika w Klukach- przełożony jest  wodociąg, termin realizacji 

Generalna Dyrekcja przełożyła do końca listopada.
7. Odbył  się  konwent  Wójtów,  na  którym  dokonano  podziału  środków 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska, mamy zapewnione środki w 
wys. 120.000 zł,
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8. Mamy zapewnione środki z Urzędu Wojewódzkiego w wysokości 10.000 zł 
na organizację Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego.

9. W ubiegłym tygodniu  była organizowana Konferencja BKPPT, mająca na 
celu pokazanie najnowszych osiągnięć nauki.

10. Trwają prace  uzgodnieniowe w sprawie oświetlenia ulicznego,  sprawa ta 
przeciągnie  się  i  będzie  do  realizacji  w  przyszłym  roku.  Pozwolenie  na 
budowę wydaje nam Gmina Bełchatów.

11. Sejmik województwa podjął uchwałę o przekazaniu nam Ośrodka Zdrowia. 
Na czwartek przewidziane jest podpisanie aktu notarialnego w tej sprawie. 
Zostanie przygotowana umowa dzierżawy tego obiektu,  taka aby warunki 
nam odpowiadające się w niej znalazły.

12. Wystąpiliśmy  o  zmianę  organizacji  ruchu   na  drodze  nr  8  –lewoskręt  w 
kierunku Kaszewic, oraz  na ulicę Wspólną. Do Żaru i Podwódki będzie to 
możliwe po utwardzeniu drogi.

13. W dalszym ciągu toczą się rozmowy w sprawie przejęcia sieci wodociągowej 
z Parzniewic. W tej chwili w Kaszewicach jest zamontowane urządzenie do 
pomiaru ciśnienia wody. 

Punkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie.
Zmiany w budżecie omówiła p. Skarbnik B. Olejnik. Poinformowała, iż 

do projektu uchwały, którą otrzymali radni jest zmiana,  wynikająca z tego, iż 
inwestycja  budowy  oświetlenia  ulicznego  w  Trząsie  będzie  realizowana  w 
przyszłym roku. Zmiana polega na tym, że  w załączniku nr 4 zlikwidowana jest 
inwestycja jednoroczna – pomniejszenie o 30.000 zł,    a inwestycja ta znajdzie 
się w inwestycjach wieloletnich.
Zmiany w budżecie polegają na zwiększeniu budżetu o kwotę 73.596 złotych. 
Dochody zostały omówione w załączniku nr 1 do projektu uchwały. Skarbnik 
omówiła szczegółowo zmiany w dochodach, które wynikają m.in.  ze zmiany 
klasyfikacji,  z  tytułu  odsetek  jakie  uzyskaliśmy  ze  środków  na  rachunkach 
bankowych i od lokat, z wpływów z tytułu opłaty eksploatacyjnej, z tytułu kar 
umownych, z tytułu wzrostu podatku od osób prawnych.
Zmiany w wydatkach wynikają, m.in. ze zwiększenia wydatków na rolnictwo, 
na  zbiórkę  padliny,  zmniejszenie  o  kwotę  11.062  zł  środków,  które  były 
zabezpieczone  na  opracowanie  decyzji  o  warunkach  zabudowy,  nie  będą 
ponoszone  również  koszty  na  plan  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy 
Kluki – zmniejszenie o 25 tys. zł, zwiększenie na diety dla radnych, zwiększenie 
na  ubezpieczenie  majątku  (budynków,  komputerów,  samochodów). 
Zmniejszenie o 40 tys. - to likwidacja rezerwy na remont instalacji elektrycznej 
oraz malowania w budynku Urzędu. Największa zmiana dotyczy zwiększenia 
o kwotę 181.000 zł na zadanie – Budowa szkoły, 50 tys. dotyczy zwiększonej 
stawki podatku VAT, 81 tys. dotyczy robót budowlano – montażowych, 46 tys. – 
to  kwota  zabezpieczana  na  zakup  wodociągu  doprowadzającego  wodę  do 
szkoły.
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Następnie skarbnik omówiła załącznik nr 3 – wieloletni program inwestycyjny 
oraz inwestycje jednoroczne.
Plan budżetu po zmianach wynosi:

Dochody – 6.402.541 złotych
Wydatki - 6.655.803 złotych.

Wójt – B. Stein w sprawie podatku VAT wyjaśnił , iż od 1 maja obowiązuje 
stawka 22% na roboty budowlane, była 7%. Opinia prawna w oparciu o umowę 
zawartą w 1998r. jest taka, iż zapłacimy kwotę netto + obowiązująca stawka 
podatku  VAT.  Gmina  musi  zapłacić  wyższą  stawkę  podatku  VAT,  natomiast 
Wykonawca za to, że opóźnił wykonanie umowy płaci kary umowne. W 2002r. 
nastąpiła  zamiana  sposobu  ogrzewania  szkoły  z  wysokotemperaturowych  na 
niskotemperaturowe,  które  wymagają  zwiększenia  powierzchni  grzejnej,  stąd 
zmiana  rur  doprowadzających,  jak  i  grzejników.  Wykonany  był  projekt 
zastępczy. Rozliczanie zwiększonej kwoty nastąpiło już w 2002r.
Na  wodociąg  mamy  zapewnione  środki,  do  tej  pory  nie  zapłaciliśmy 
Wykonawcy za jego wykonanie,  byłaby to kwota, mniej więcej równoważna 
kwocie kar umownych.
Radna E. Siewiera – spytała dlaczego korekta dotycząca grzejników pojawiła 
się dopiero w 2004r., a nie w 2002.  Powinna być nad tym większa kontrola, 
ponieważ  w  takiej  sytuacji  pozbywamy  się  środków  m.in.  na  wyposażenie 
stołówki.
Radny B.  Trzmiel – zapytał  skąd zostały przesunięte  środki  w budżecie  na 
realizację drogi            w Zarzeczu.
Skarbnik  –  na  poprzedniej  sesji  utworzona  była  rezerwa  na  wydatki 
inwestycyjne w drogach, następnie Zarządzeniem Wójta, nastąpiło przesunięcie.
Więcej pytań i uwag nie było.
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 26/XVI/04
Rady Gminy Kluki
Z dnia 30 listopada 2004r.

w sprawie zmian w budżecie oraz zmian w planie przychodów i 
wydatków  Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Klukach

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Punkt 6 -  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  
od nieruchomości na terenie Gminy Kluki.

Przewodniczący  odczytał  pismo  od  Gminnej  Spółdzielni  „Samopomoc 
Chłopska”  w sprawie stawek podatkowych na 2005r., prośbą o zróżnicowanie 
stawek  ze  względu  na   lokalizacje,  rodzaj  prowadzonej  działalności,  rodzaj 
zabudowy i sposób wykorzystywania gruntów.
Pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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Radni kolejno omawiali proponowane stawki i głosowali nad ich przyjęciem. 
Przewodniczący  Rady  jednocześnie  informował,  jaka  stawka  obowiązywała 
w 2004r. i jaka jest maksymalna.
Od  1m2 powierzchni  gruntów  związanych  z  prowadzeniem  działalności 
gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i 
budynków –  propozycja 0,64 zł. 
Radna E. Siewiera zaproponowała, aby uchwalić stawkę maksymalną 0,66 zł, 
ponieważ  powierzchnia  opodatkowana  tym  podatkiem  328  tys.  m2.  Dla 
pojedynczego podatnika    2 grosze niewiele znaczy, a dla nas 2 gr. czyni ok. 
6 tysięcy.
Radna  D.  Stankowska nie  zgodziła  się  z  tym  i  zaproponowała  stawkę 
w wysokości 0,64 zł..
Radny M. Owsik – poparł wniosek radnej D. Stankowskiej.
Radny J. Gawron – stwierdził, iż zyski nie idą górę, a stawki idą w górę.
O godz. 1355 przybył radny K. Sikora.
Wójt – powiedział, iż stawki można zróżnicować tylko ze względu na rodzaj 
prowadzonej działalności oraz lokalizację.
Radny K. Sikora – zmiana stawki o 1 grosz w tym podatku stanowi 3.285 zł. 
Uważa, iż w tym przypadku nie ma sensu obniżać tej stawki.
Radni w wyniku dyskusji zaproponowali trzy stawki:

1. 0,66 zł
2. 0,62 zł
3. 0,64 zł

Następnie radni głosowali.
Za   stawką   0,66  zł  głosowało  3  radnych,  wstrzymało  się  6  radnych, 
przeciw było 5;
Za  stawką   0,62  zł  głosowało  3  radnych,  wstrzymało  się  8  radnych, 
przeciw było 3;
Za  stawką   0,64  zł  głosowało  9  radnych,  wstrzymało  się  2  radnych, 
przeciw było 3;

2)  Stawka  podatku  od  gruntów pod  jeziorami,  zajętych  na  zbiorniki  wodne 
retencyjne lub elektrowni wodnych – jednomyślnie  3,52zł.                          
3)  Stawka podatku od gruntów pozostałych,  w tym zajętych na prowadzenie 
odpłatnej  statutowej  działalności  pożytku   publicznego  przez  organizacje 
pożytku publicznego – propozycja była  - 0,12 zł.
Radny K. Sikora zaproponował stawkę – O,14 zł.
Za stawką w wysokości 0,14 zł głosowało 2 radnych, wstrzymało się 7, przeciw 
było 5.
Za stawką 0,12 zł – głosowało 10 radnych, wstrzymał się 1 radny, przeciw było 
3.
Stawki podatku od budynków lub ich części:
od  1  m2 powierzchni  użytkowej  budynków  mieszkalnych  lub  ich  części  – 
propozycja  0,45 zł.;   
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Radna D. Stankowska – spytała dlaczego proponowane stawki są wyższe o 7% 
w stosunku do stawek roku ubiegłego, jeżeli wskaźnik inflacji wynosi 3%.
Wójt – Rada nie musi się sugerować wskaźnikiem inflacji,  wskaźnik ten nie 
wiąże Rady.
Radny K. Sikora – w przypadku wzrostu tej stawki o 1 grosz daje do budżetu 
Gminy 680  zł,  a  przy  stawce  wcześniej  głosowanej,  wzrost  o  1grosz  dawał 
3.280 zł., więc trzeba się było zastanowić wcześniej.
Innych propozycji co do tej stawki nie było.
Za 0,45 zł głosowało12 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 1 był przeciw.
Kolejna  stawka  -  od  1  m2 powierzchni  użytkowej  budynków lub  ich  części 
związanych    z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 
mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 
– propozycja 15,00 zł.
 Radny  K.  Sikora  –  powiedział,  iż  Komisja  budżetowa  proponuje  podział 
stawek,     w zależności od prowadzonej działalności, tzn. od 1 m2 powierzchni 
użytkowej  związanych  z  prowadzeniem  działalności  gospodarczej  oraz  od 
budynków mieszkalnych lub ich części  zajętych na prowadzenie  działalności 
gospodarczej:

- działalności handlowej i produkcyjnej            - 15,50 zł.
- działalności rzemieślniczej i usługowej              - 14,00 zł.

Radni w wyniku dyskusji dokonali podziału na: 
1) powierzchnię użytkową związaną z prowadzeniem działalności gospodarczej 
lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej  z wyjątkiem 
budynków służących magazynowaniu nawozów sztucznych, środków ochrony 
roślin i pasz;                                                                                
2)  powierzchnię  użytkową  budynków  lub  ich  części  związanych 

z  prowadzeniem działalności  gospodarczej  polegającej  na  magazynowaniu 
nawozów sztucznych, środków ochrony roślin i pasz.

Radni głosili trzy propozycje stawek:
1. Radna D. Stankowska  -  14,5 zł i  od pomieszczeń magazynowych -13 zł.
2. Radna E. Siewiera – 15,5 zł i od pomieszczeń magazynowych -  14 zł.
3. Radny M. Owsik – 15 zł i od pomieszczeń magazynowych -  13 zł.
Za przyjęciem pierwszej  propozycji  głosowało 7 radnych,  wstrzymało się od 

głosu – 2 radnych, 5 było przeciw.
W związku z tym, iż propozycja ta uzyskała większość, pozostałe nie były już 

poddawane pod głosowanie.
Następna stawka dotyczyła -  1 m2  powierzchni użytkowej budynków lub ich 
części  zajętych  na  prowadzenie  działalności  gospodarczej  w  zakresie  obrotu 
kwalifikowanym materiałem siewnym       -    propozycja była  8,10 zł i 7 zł.
Za stawką 8,10 zł głosowało 9 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny, przeciw 
było       - 4 radnych. 
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Kolejna stawka -  od 1 m2 powierzchni  zajętych na prowadzenie  działalności 
gospodarczej    w  zakresie  udzielania  świadczeń  zdrowotnych -  3,58  zł. 
14 radnych głosowało za przyjęciem stawki w tej wysokości.

Od 1 m2 powierzchni użytkowej pozostałych budynków lub ich części, w tym 
zajętych  na  prowadzenie  odpłatnej  statutowej  działalności  pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 5,80 zł. ;   

     a) od komórek -  2,86 zł.  od 1m2  powierzchni użytkowej             
     b) od garaży     -  2,86 zł.  od 1m2  powierzchni użytkowej
Innych propozycji nie było, za przyjęciem głosowało 14 radnych.
Od budowli 2% ich wartości określonej na podstawie art.4 ust.1 pkt 3 i ust. 3-7 
ustawy      o podatkach i opłatach lokalnych. Za przyjęciem tej stawki również 
głosowali radni jednomyślnie.
Przewodniczący Rady odczytał projekt całej uchwały.
Za przyjęciem głosowało 11 radnych, 3 wstrzymało się od głosu.

Uchwała Nr 27/XVI/04
Rady Gminy Kluki
z dnia 30 listopada 2004r.

w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości na terenie Gminy Kluki

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Punkt 7 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
posiadania psów na terenie Gminy Kluki.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Pytań i uwag nie było.
Za przyjęciem głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr 28/XVI/04
Rady Gminy Kluki
z dnia 30 listopada 2004r.

w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
posiadania psów na terenie Gminy Kluki

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
Punkt 8 -  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych na terenie Gminy Kluki.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Podatników tego podatku jest bardzo 
mało.
Pytań i uwag nie było.
Za przyjęciem głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr 29/XVI/04
Rady Gminy Kluki
z dnia 30 listopada 2004r.

w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
środków transportowych na terenie Gminy Kluki.

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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Punkt  9 -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  
informacji     o nieruchomościach i deklaracji na podatek od nieruchomości.
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały, informując iż są one wzorowane 
na formularzach opublikowanych przez Ministra Finansów.
Pytań i uwag nie było.
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 30/XVI/04
Rady Gminy Kluki
z dnia 30 listopada 2004r.

w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  informacji 
o  nieruchomościach  i  deklaracji  na  podatek  od 
nieruchomości.

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Punkt  10  -  Podjęcie uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy 
informacji      o gruntach oraz  deklaracji na podatek rolny.
Przewodniczący  powiedział,  iż  ta  sama  sytuacja  odnosi  się  do  formularzy 
dotyczących podatku rolnego.
Pytań i uwag nie było.
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 31/XVI/04
Rady Gminy Kluki
z dnia 30 listopada 2004r.

w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  informacji 
o gruntach oraz  deklaracji na podatek rolny.

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Punkt  11 -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy 
informacji    o lasach i deklaracji na podatek leśny.
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały.
Pytań i uwag nie było.
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 32/XVI/04
Rady Gminy Kluki
z dnia 30 listopada 2004r.

w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  informacji 
o lasach i deklaracji na podatek leśny.

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.
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Punkt 12 -  Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydata do Powiatowej  
Rady Zatrudnienia.
Przewodniczący  Rady  powiedział,  iż  Starosta  Powiatu  Bełchatowskiego 
wystąpił z pismem            o wytypowania kandydata do reprezentowania Gminy 
Kluki w Powiatowej Radzie Zatrudnienia w Bełchatowie.
Przewodniczący rady zaproponował, aby przedstawicielem był Wójt – B. Stein.
Wójt zaproponował, aby tym kandydatem został radny – K. Sikora.
Radny K. Sikora wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny J. Dymiński zgłosił kandydaturę radnego – H. Kęsego.
Przewodniczący przeprowadził głosowanie.
Za  przyjęciem  kandydatury  radnego  K.  Sikory  głosowało  13  radnych,  1 
wstrzymał się od głosu.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Radni przyjęli projekt uchwały takim samym stosunkiem głosu.

Uchwała Nr 33/XVI/04
Rady Gminy Kluki
z dnia 30 listopada 2004r.

w  sprawie  wskazania  kandydata  do  Powiatowej  rady 
Zatrudnienia.

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Punkt 13  - Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży mienia komunalnego.
Przewodniczący powiedział, iż projekt uchwały dotyczy sprzedaży działki 

i budynku po byłej Szkole Podstawowej w Klukach.
Radny M. Owsik – spytał czy jest chętny na kupno?
Wójt odpowiedział, iż były osoby które pytały, ale chcąc przedstawić jako ofertę 
inwestycyjną Wójt musi znać stanowisko Rady. Jak będzie zgoda na sprzedaż 
zostanie zlecona wycena.
Radny  J.  Dymiński –  spytał  co  to  jest  za  wartość  wpisana  w  budżecie  – 
przejęto od szkoły podstawowej w Klukach budynek po starej szkole wraz z 
innymi naniesieniami o wartości 201.647 zł. Skąd jest taka cena.
Skarbnik wyjaśniła, iż jest to wartość księgowa środków trwałych, która nie jest 
odzwierciedleniem faktycznej wartości.
Radni z Kluk – B. Trzmiel i M. Owsik stwierdzili, iż budynek powinien być 
sprzedany.
Radny M. Owsik – zgłosił, iż gdyby doszło do sprzedaży , to pieniądze powinny 
być przeznaczone na zagospodarowanie „trójkąta”.
Wójt – stwierdził, iż z każdym rokiem wartość tego typu obiektów maleje.
Przewodniczący rady przedstawił projekt uchwały .
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.
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Uchwała Nr 34/XVI/04
Rady Gminy Kluki
z dnia 30 listopada 2004r.

w sprawie  wyrażenia  zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej stanowiącej mienie komunalne.

Uchwała stanowi załącznik nr 11  do protokołu.

Punkt 14 - Podjęcie innych niezbędnych uchwał.
W tym punkcie nie było żadnych uchwał.

Punkt 15 i 16 - Interpelacje i wolne wnioski oraz Sprawy różne.
Przewodniczący  odczytał  pisma,  które  wpłynęły  do  Rady  w  okresie  między 
sesjami.

1. Pismo p. J. Krasoń – w sprawie Agronomówki. Pismo stanowi załącznik 
nr 12 do protokołu.

Wójt – rura odprowadzająca fekalia jest już uszczelniona,  wymiana rynien  i 
naprawa dachu nastąp od czwartku, brama wjazdowa będzie nowa.
Radna E. Siewiera spytała, czy zostaje ta sama wysokość czynsz co jest w tej 
chwili?.  Jeżeli  nie  ma  decyzji  wszystkich  lokatorów,  że  chcą  wykupić 
mieszkanie zasadnym byłoby podwyższyć ten czynsz.
Wójt – do końca roku określone są preferencje w sprawie wykupu mieszkań, na 
sesji, która będzie na koniec roku to wrócimy do tej sprawy.

2. Kolejne pismo dotyczyło analizy złożonych oświadczeń majątkowych – 
pismo stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

3. 3.  Pismo   Spółki  INBERA POLSKA w  sprawie  wykupu  działki  w 
Klukach - pismo stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Radni wyrazili swoją opinię, iż za proponowaną cenę, tzn. 75.000 zł nie 
wyrażają  zgody.  Stanowisko  rady  było  negatywne,  gdyż  nie  mamy 
pewności, oż rzeczywiście ta inwestycja będzie realizowana.

4. Kolejne  pisma  dotyczyły  pomocy  finansowej  –dla  SP  w  Parznie  – 
załącznik nr 15, dla szpitala Wojewódzkiego – załącznik nr 16, dla Domu 
Pomocy Społecznej w Zabłotach – załącznik nr 17, na budowę schroniska 
dla zwierząt  – załącznik nr 18 do protokołu oraz pismo Bełchatowsko 
Kleszczowskiego Parku Przemysłowo – Technologicznego – załącznik nr 
19 do protokołu.
Wójt – rozmowy w tej sprawie trwają na bieżąco.

Sołtys  wsi  Imielnia  –  J.  Stanisławska  zgłosiła,  iż  w  Imielni   na  drogę 
przywieziono za mało kruszywa.
Wójt – w tym roku już nie.
Przewodniczący Rady zwrócił  się do radnych, aby zastanowili  się co dalej z 
budynkiem po  byłej  szkole  w Nowym Janowie.  Do  tej  pory  mieszkała  tam 
lokatorka,  obecnie  obiekt  jest  pusty.  Przewodniczący  zobowiązał  radnego  z 

10



Nowego  Janowa  do  następnej  sesji,  aby  zorientował  się  jak  na  te  sprawę 
zapatrują się mieszkańcy.
Radny J. Gawron – W Strzyżewicach droga w kierunku Borowieckiego jest 
nieprzejezdna i wymaga nawiezienia kruszywem.
Radny Cz. Siewiera – fatalna jest droga od zakrętu do Chmielowca.
Radny S. Gil – Na krzyżówce koło góry piachu jest wyrzucony znak, uwaga na 
drogę z pierwszeństwem przejazdu (przed Kuźnicą - skrzyżowanie Chabielice – 
Nowy Świat).
Wójt – powiedział, iż zadzwoni do Powiatowego Zarządu Dróg, ponieważ jest 
to droga powiatowa.
Radny M. Owsik – zgłosił  konieczność rozbiórki budynku po hydroforni na 
trójkącie.
Radny R. Śniady – spytał o to kiedy będzie czyszczona rzeka.
Wójt – jest pismo, że w przyszłym roku będzie to realizowane.
Radny W. Ociepka – spytał, o przedłużenie linii  MZK.
Wójt – Gmina dofinansowuje do linii w Parznie, natomiast z ich strony nie ma 
zainteresowania  rozszerzenia  oferty.  Do  końca  roku  musi  ta  sprawa  się 
rozstrzygnąć.
Radny powiatowy H. Szczepański – w powiecie sytuacja finansowa też nie jest 
najlepsza. Cięcia budżetowe są wszędzie.
Wójt – dlaczego  środki na drogi powiatowe są takie małe. Wójt wnioskował o 
drogę  od  Kurnosa  do  Trząsu,  Domiechowice   -  Parzno  ,  droga  w  kierunku 
Lubca, a do realizacji będzie tylko odcinek w Klukach koło GS oraz niewielki 
odcinek w Parznie  w kierunku Domiechowice.  Droga  Osina  –  Magdalenów, 
mimo że jest projekt również nie będzie robiona.
Wójt zwrócił się do radnego, aby popierał nasze wnioski.

Więcej pytań i uwag nie było

Punkt 17 - Zakończenie obrad.

 O godzinie 1650 Przewodniczący rady podziękował wszystkim za przybycie i 
zakończył obrady.

Protokołowała: Bożena Wieczorek Przewodniczący Rady: Grzegorz Augustyniak
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